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Вредата от "полезните" такси.В редица по-
развити страни-членки на ЕС таксата за
обучение е 0.00. Няма логика в България
таксата да е по-висока.Когато студентите
заплащат такса, икономическият интерес на ВУ
е те да продължават да заплащат такава такса
от началото до края на следването, т.е.
студентите да "минават" почти задължително в
следващия курс; естествено, това става за
сметка на качеството. Получава се
"конкуренция към дъното".Освен това, някои
студенти от по-бедни семейства се налага да
работят, включително и по време на лекции и
упражнения, за да преживяват. Това означава
"двойно разхлабване" на контрола във ВУ, като
на занятия отиват 10-20% (зная, и аз съм
преподавател).Та каква е ползата от тези такси,
ако не вреда за студентите, обществото и
бизнеса?!Решение: премахване на таксите и
въвеждане на европейски практики.С
уважение, въпреки че съзнавам че обсъждането
тук е напълно формално…
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